
 

Z Á P I S N I C A 
 

z  5.  zasadnutia obecného zastupiteľstva  v  Joviciach 
 

konaného   dňa   20.2.2023 
 

 

Prítomní :           Ildikó Lukacsová -  starostka obce 
Poslanci :      Ing. Tomáš Albert, Ing. Štefan Tisza, František Vanyo, 
                             Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba, 
 

   

Neprítomní:         Martin Dobos,  Erik Dusza 
Ďalší prítomní :   Andrea Farkašová zamestnankyňa, Ing.Ondrej Bartuš-hlavný 
                              kontrolór   obce Jovice, Ing. Eleonóra Gebeová 
 

 

Program: 
 

1.    Otvorenie, schválenie programu 

2.    Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

         4.    Čerpanie dotácií z rozpočtu obce Jovice za rok 2022 - správa 

         5.    Verejné osvetlenie - cenová ponuka na rozšírenie 

6.    Výpočet triedenia komunálneho odpadu za rok 2022 

         7.     Podanie žiadosti o NFP - Kanalizácia Jovice, Obecný úrad Jovice - rekonštrukcia   

         8.     Návrh - schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie na stavbu: "Kanalizácia Jovice" 

         9.     Návrh - schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie na stavbu: "Obecný úrad Jovice   

                - Rekonštrukcia" 

         10.   Referát starostky   

         11.   Záver 

             

             

                                                 

1.  Otvorenie , schválenie programu 
 

Zasadnutie   obecného zastupiteľstva otvorila a viedla pani Ildikó Lukacsová starostka  obce.  Na 

začiatku privítala poslancov obecného zastupiteľstva  a ostatných  prítomných. Konštatovala, že  

poslanci na toto zasadnutie boli  pozvaní v zákonom stanovenej lehote včas, formou pozvánok. 

V zmysle §12 ods.4 a §30f zákona SNR č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

zmien a doplnení oznámenie o zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo zverejnené na internetovej 

stránke obce a informačnej tabuli obce. 

Ďalej konštatovala, že počet prítomných poslancov je 5 ( päť) z  celkového počtu 7 (sedem) 

poslancov, čo je nadpolovičná väčšina všetkých poslancov , obecné zastupiteľstvo v zmysle §12 

ods.2 zákona SNR č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnení je 

uznášania schopné.  Poslanci, menovite: Martin Dobos a Erik Dusza sa ospravedlnili.    

Starostka obce  prítomných oboznámila so zverejneným programom  zasadnutia. 

 

 

 

 



          Program: 
1.   Otvorenie, schválenie programu 

2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3.   Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

         4.   Čerpanie dotácií z rozpočtu obce Jovice za rok 2022 - správa 

         5.   Verejné osvetlenie - cenová ponuka na rozšírenie 

6.  Výpočet triedenia komunálneho odpadu za rok 2022 

         7.   Podanie žiadosti o NFP - Kanalizácia Jovice, Obecný úrad Jovice - rekonštrukcia   

         8.   Návrh - schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie na stavbu: "Kanalizácia Jovice" 

         9.   Návrh - schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie na stavbu: "Obecný úrad Jovice   

               - Rekonštrukcia" 

         10. Referát starostky   

         11. Záver 

 

Starostka obce  dáva hlasovať k bodu 1. schválenie zverejneného programu 5. zasadnutia OcZ 

v Joviciach. 

 

Uznesenie č.  39 /2023 –  20.02.2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  schvaľuje  program  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva Obce 

Jovice uvedený v pozvánkach :        
 

 

1.    Otvorenie, schválenie programu 

2.    Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

         4.    Čerpania dotácií z rozpočtu obce Jovice  za rok 2022 –  správa  

5.    Verejné osvetlenie –  cenová ponuka na rozšírenie  

         6.    Výpočet vytriedenia  komunálneho odpadu  za rok 2022  

         7.    Podanie žiadosti o NFP  - Kanalizácia Jovice,  Obecný úrad Jovice - Rekonštrukcia  

         8.    Návrh – schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie na stavbu:  „Kanalizácia Jovice“ 

         9.    Návrh – schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie na stavbu: „Obecný úrad Jovice    

                - Rekonštrukcia“ 

         10.  Referát starostky  

         11.  Záver 
 

             

             

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert , Ing. Štefan Tisza, František Vanyo,  

Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba, 
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos, Erik Dusza 

 
 



2.  Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Starostka obce   určila za zapisovateľku  Andreu Fartkašovú a za overovateľov  zápisnice  navrhla  

Ing. Tibora Zagibu a Františka Vanya 

 

 

Uznesenie č.  40 / 2023 – 20.02.2023 
 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení poslanci   František Vanyo  a Ing. Tibor Zagiba. 

  

Za: 5 Ing. Tomáš Albert ,Ing. Štefan Tisza, František Vanyo,  

Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba, 
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos, Erik Dusza 

 

 

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
 

V diskusnom príspevku starostka obce predložila plnenie uznesení od č. 34-38/2023.  

K uzneseniu č. 38/2023  poznamenala, že sú pripravené nálepky na označenie kuka nádob. 

Ing. Eleonóra Gebeová sa opýtala, pre koho sú určené. Starostka jej vysvetlila, že nálepky dostane 

každý domácnosť podľa počtu obyvateľov a budú nalepené na kuka nádoby. 

Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení zo  4. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva konaného  dňa  16.01.2023. 

 

Uznesenie č.  41 /2023 –  20.02.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  berie na vedomie vyhodnotenie plnenia uznesení  z 4. zasadnutia 

OZ v Joviciach  zo dňa 16.01.2023. 

    

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Ing. Štefan Tisza, František Vanyo, 

 Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba, 
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos, Erik Dusza 

 



 

4.   Čerpanie dotácií z rozpočtu obce Jovice za rok 2022 - správa 
 

Ing. Ondrej Bartuš hlavný kontrolór obce prečítal správu o finančnej kontrole o poskytnutých 

dotáciách z rozpočtu obce v roku 2022. 

Poslanci k tomu nemali žiadne pripomienky a prečítanú správu brali na vedomie. 

 

Uznesenie č.  42 /2023 – 20.02.2023 

  
Obecné zastupiteľstvo v Joviciach   berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce 

z prevedenia kontroly  vo veci Čerpania dotácií z rozpočtu obce Jovice na rok 2022.  
 

 

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Ing. Štefan Tisza, František Vanyo,  

Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba, 
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos, Erik Dusza 

 

 

5.    Verejné osvetlenie - cenová ponuka na rozšírenie 
 

Starostka obce predložila poslancom cenovú ponuku na šesť nových svietidiel v sume 13 684,20 €,  

ktoré sa poslanci rozhodli doplniť v obci na miesta, ktoré nie sú osvetlené. 

Ing. Tomáš Albert namietal nízky počet lámp, jeho návrh obsahoval viac kusov.  

Starostka poznamenala, že na poslednom zasadnutí sa poslanci rozhodli o počte lámp a spolu 

vyznačili tie najnutnejšie, ktoré by mali byť doplnené v mape zelenou farbou. Na základe toho som 

vyžiadala cenovú ponuku.  

Zoltán Zagiba  tiež poznamenal, že na počte sa zhodli všetci, aj poslanec  Ing. Tomáš Albert.  

Ing. Ondrej Bartuš kontrolór obce poznamenal, že na uvedenú sumu je už potrebné verejné 

obstarávanie a nemôžeme využiť priame zadanie.  

Ing. Štefan Tisza navrhol prehodnotiť počet lámp a vyžiadať novú ponuku a rozhodnutie odložiť na 

nasledujúce zasadnutie.  

 

 

6.    Výpočet triedenia komunálneho odpadu za rok 2022 
 

Starostka obce oboznámila poslancov o miere triedenia komunálneho odpadu v obci za rok 2022. 

Bola vypočítaná na základe oznámení o zbere odpadu od všetkých organizácií, ktoré z obce 

odvážajú odpad alebo ho vykupujú.  Konštatovala, že produkcia komunálneho odpadu sa zvýšila  

a z toho separovanie jednotlivých komodít  obyvateľmi   sa zhoršilo. Úroveň vytriedenia KO za rok 

2022 je  26,39 % a na porovnanie v roku 2021 sme mali na úrovni 27,47 %. 
František  Vanyo - separácia by sa mala zvýšiť po zavedení nálepiek na odpadové  nádoby do praxe.  
Starostka obce poukázala na fakt, že čím je vyššia miera triedenia komunálneho odpadu, tým je 



lacnejší jej vývoz a likvidácia. Ďalej dodala, že ak v separácií nedosiahneme viac ako 30% , obec 

nemôže požiadať o dotáciu.  
 Ing. Tomáš Albert sa informoval, produkcia ktorého druhu odpadu sa zvýšila. 
Starostka obce prečítala zoznam spoločnosti Fúra, ktorá vyváža odpad z obce. Oproti roku 2021 sa 

najviac zvýšila  produkcia komunálneho odpadu. Na základe náhodných kontrol zistila, že niektorí 

obyvatelia v obci vôbec neseparujú odpad a majú vyložených viac kuka nádob, ako by mali mať. 
Poslanci sa zhodli, že označenie kuka nádob nálepkami by malo zvýšiť mieru separácie odpadu a 

zároveň znížiť produkciu komunálneho odpadu, čo by malo za následok úsporu nákladov na jej 

vývoz. 
Ďalšie pripomienky k triedeniu odpadu poslanci nemali a uzniesli sa k výpočtu triedenia odpadu. 

 
 

Uznesenie č. 43 /2023 –  20.02.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice berie na vedomie výpočet  vytriedenia  komunálnych odpadov 

v roku 2022 na úrovni  26,39 %  v zmysle zákona č. 329/2018 Z.z. o poplatkoch za uloženie 

odpadov v z.n.p. 
 
 

   

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert,  ,Ing. Štefan Tisza, František Vanyo,  

Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba, 
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos, Erik Dusza 

 

 

 

7.     Podanie žiadosti o NFP - Kanalizácia Jovice, Obecný úrad Jovice - rekonštrukcia   
 

Starostka obce vo svojom referáte predložila aktuálne a očakávané výzvy pre obce z Plánu obnovy 

a Environmentálneho fondu. Environmentálny fond má aktuálne výzvy v rôznych oblastiach a nás 

momentálne  zaujíma Výzva č.B-1/2023 ,  Oblasť B  Ochrana a využívanie vôd a Oblasť L 

Zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných budov. Všetci viete , že po 20 rokoch 

máme nedokončenú investíciu na stavbe Kanalizácia Jovice  a zároveň máme pripravený aj projekt  

„Obecný úrad Jovice – Rekonštrukcia“ . Na obidve stavby máme platné stavebné povolenia.  

 Na tie výzvy sme reagovali žiadosť na kanalizáciu v spolupráci s  rozpočtárkou 

a zamestnancom  environmentálneho  fondu sme vypracovali a  podarilo sa nám podať  Žiadosť 

v termíne. Pripravili sme podanie  oboznámila poslancov o podaní žiadosti o dotáciu na kanalizáciu 

z environmentálneho fondu. Verejné obstarávanie na kanalizáciu, ktoré máme k dispozícii je podľa 

starého zákona z roku 2006  a environmentálny fond ho neakceptuje. Z tohto dôvodu je nutné nové 

verejné obstarávanie na dodávateľa  v zmysle zákona č.343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní 

v.zn.p.  Napriek tomu je žiadosť podaná s tou podmienkou, ak obec získa finančné prostriedky,  

začne nové verejné obstarávanie. Firma Arprog vypracovala rozpočet na dostavbu celej kanalizácie 

v obci na pôvodný projekt, rozšíriť projekt o nové vetvy nie je možné. Na tie treba dať vypracovať 



celkom nový projekt a nové stavebné povolenie. 

Ing. Gebeová  Eleonóra sa opýtala, kedy je možné začať s prípravou projektu na nové vetvy 

Ing. Tomáš Albert - s projektom na nové vetvy, by sa už mohlo začať a trebalo by počítať aj novými 

súkromnými IBV 

Vanyo František -  nesúhlasil s financovaním projektu kanalizácie obcou pre súkromné IBV a 

konštatoval, že v uvedenej lokalite nie je ani začatá výstavba nových rodinných domov. 

Po rozprave poslancov ohľadom doprojektovania nových vetiev kanalizácie starostka zdôraznila 

skutočnosť, že žiadosť o dotáciu bola podaná na pôvodný projekt kanalizácie, na jej rozšírenie nie 

je možnosť. Pravdepodobne bude nutné zrušenie zmluvy s firmou Arprog a vyhlásiť nové verejného 

obstarávanie. Je ešte otázne, či chce má záujem Arprog, a.s. v súťaži zúčastniť.  

Starostka obce -  spolu zo starostkou z Krásnohorskej Dlhej Lúky plánujeme  stretnutie s riaditeľom 

firmy ARPROG , a.s. Poprad, kde sa odkonzultuje celý proces. O stretnutie sme požiadali, ale zatiaľ 

termín sme nedostali.  

Starosta obce -  Žiadosť o NFP  na stavbu „ Obecný úrad Jovice – Rekonštrukcia“  komplexne pre 

nás pripravuje firma   Ultima ratio, s.r.o. z Liptovského Mikuláša v zmysle uzavretej zmluvy zo dňa 

21.6.2021. Komplexnú činnosť koordinuje p. Rudolf Petrovič. Zatiaľ pripravujeme podklady 

a čakáme na aktualizáciu pôvodného rozpočtu. Treba rozpočet zosúladiť s podmienkami výzvy. 

Zatiaľ neviem vám povedať výšku oprávnených a neoprávnených výdavkov, lebo rozpočtárka ešte 

na tom robí  s p. Petrovičom. Pred podaním upravený rozpočet Vám doručím cez e-mail.   

Poslanci sa o podaní žiadostí o NFP uzniesli. 

 

Uznesenie č.44 /2023 – 20.2.2023 

 

A:     Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  schvaľuje podanie žiadosti na Environmentálny fond     

         o poskytnutie NFP v rámci Oblasť B – Ochrana a využívanie vôd – kanalizácie na stavbu  

         „ Kanalizácia Jovice“. 

B:    Schvaľuje zabezpečenie spoluúčasti vo výše 5%  v sume  66 490,32 Eur  z rezervného fondu 

        obce Jovice. 

 

 

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert ,Ing. Štefan Tisza, František Vanyo, 

 Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba, 
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos, Erik Dusza 

 

 

 

Uznesenie č. 45 /2023 –  20.02.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  schvaľuje podanie žiadosti na Environmentálny fond 

o poskytnutie NFP v rámci Oblasť L 



 – Zvyšovanie energetickej činnosti existujúcich verejných budov na stavbu „Obecný úrad Jovice – 

Rekonštrukcia“  

 

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert ,Ing. Štefan Tisza, František Vanyo, 

 Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba, 
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos, Erik Dusza 

 

 

8.     Návrh - schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie na stavbu: "Kanalizácia    
        Jovice" 

 

  Starostka obce  - predložila návrh uznesení na schválenie vo veci vyhlásenie verejného   
  obstarávania na výber dodávateľa na realizáciu stavebných prác „ Kanalizácia Jovice“ 

 

Uznesenie č. 46 /2023 –  20.02.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach: 

 

a.)   schvaľuje  vykonanie verejného obstarávania na stavbu : „Kanalizácia Jovice“ 

b.)   poveruje starostu obce na vykonanie všetkých potrebných úkonov súvisiace s verejným  

       obstarávaním  na stavbu „ Kanalizácia Jovice“ 

 

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert ,Ing. Štefan Tisza, František Vanyo, 

 Ing. Tibor Zagiba, Zoltán Zagiba, 
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos, Erik Dusza 

 

 

9.     Návrh - schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie na stavbu: "Obecný úrad         

        Jovice  - Rekonštrukcia" 

 

        Starostka obce tento bod odročila na nasledujúce zasadnutie kvôli prepracovaniu rozpočtu v  

        projekte. 



 

 

10.     Referát starostky  obce 
 

• starostka oboznámila poslancov ohľadom postupu vo veci predaja parcely č. 1134  pánovi 

Grecmacherovi. Obec vyzvala kupujúceho, aby predložil chýbajúce dokumenty na 

pokračovanie v konaní. Menovaný listom zo dňa 14.02.2023 požiadal o predloženie termínu 

do 90 dní. 

• poverila poslanca Ing. Tomáša Alberta o podmienkach poskytnutia dotácie na zariadenia na 

využitie slnečnej energie 

• skupina Pedrofon z Maďarska je zabezpečená na deň obce 

• cez Mikroregión Čremošná bude zabezpečené vypracovanie nové PHSR pre obec 

• obec dostala pozvánku do Košíc ohľadom vyjadrenia k zonácií  NP Slovenský Kras 

• stavebné konanie o umiestnení líniovej stavby „chránička na optiku“  pre Ing. T. Alberta obec 

stále nevie konať z dôvodu pokračovania súdneho procesu v Košiciach  

• deti z osady pošpinili stenu domu smútku, rodičia ju budú čistiť 

• proces deložovania neplatičov z bytovky č. 225 je v procese, navrhujem , aby ste sa 

porozmýšľali,  akým spôsobom budeme vo veci pokračovať 

• TRADE– AGRO – TRANSPORT, s.r.o. začal s odvozom  kalu z ČOV do Jesenského 

 

 

9. Záver 

         

 

          Starostka obce sa poďakovala poslancom OZ za aktívnu účasť, skonštatovala,  že program 

zasadnutia OZ sa naplnil a vyhlásila rokovanie za ukončené. 

 

 

 

Ildikó Lukacsová                                  Overovatelia                           Podpis 

starostka  obce 

 

...................................                            František Vanyo       …………………… 

 

                               Ing. Zagiba Tibor       ...........................…. 

 

 

 

V Joviciach dňa  01.03.2023 

Zapísala: Andrea Farkašová 

 

 
 
 
 
 
 


